

ASIA WEST REGION Regional Director Candidate

亚洲西区-区域领导候选人

Hello Everyone! My name is <u>Karen Kuo</u> and I am very honor to be the Asia West Region RD Candidate. I am the TICA member since 2015 September and a president of Super Glory Cats Club as well.

TICA makes me feel so warm and hope to help more and more new cats lover to join this wonderful association. I met many new friends in cats shows and helped many new exhibitors join into TICA in pass two years. I will do my best to help more people to understand TICA and join with us.







大家好! 我是亚洲西区区域领导的候选人—郭凯琳(你们都叫我K1、K姐、老K….),在此,我很荣幸的宣布参选。我在2015年9月开始正式的加入了TICA的会员,并且创建了SGCC俱乐部。

TICA这个协会让我感觉到很温暖,并且让我想要帮助更多的爱猫同好加入这个协会。在举办及参加猫展时认识了许多好朋友;若我能够当选,我会更加努力去协助更多想要加入TICA的朋友去了解协会的一切,并且协助AW区的俱乐部收集资源举办更好的比赛,希望大家能够在10月份投我一票。(英文名Karen Kuo)



VISION FOR THE FUTURE



未来的展望



 Promoting TICA to more new cats lovers. Help clubs and exhibitors to know TICA rules better and better.

● 推广TICA协会让更多的爱猫人士加入。并协助俱乐部以及参赛者更加了解TICA。



 Build Chinese Version site for exhibitors and who interest to understand more about TICA.

● 搭建中文版本TICA相关资料网站,让AW区的爱猫人士能更轻松的了解TICA并查询相关赛事数据。



• Communicate with TICA for AW Region members, make all applications more faster and smoother.

● 协助AW区域的会员与TICA进行沟通,让所有申请的业务速度加快并且落实。



Contact me: 联络方式:



sgcclub@qq.com



mocadog2002



+86-18862300240

Need Help to Voting? Just Contact me. 需要帮忙吗?尽管联系我吧。